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Sēdē piedalās klātienē: 
LMA Padomes locekļi Zane Čulkstena, Dita Rietuma, Valts Ernštreits, Arnis Rītups,  Ints Dālderis 

 

Sēdi vada LMA Padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits 

Sēdi protokolē LMA Padomes sekretāre Dārta Purvlīce 
 

DARBA KĀRTĪBĀ:  
 

1) Dārta Purvlīce prezentē Padomei Digitālo transformāciju pētījumā iegūtos datus; 

2) Diskusija par LMA ēkas Kronvalda bulvārī 4 apsaimniekošanu; 

3) Diskusija par datortehnikas iegādi LMA; 

4) Diskusija par LMA ilgtermiņa stratēģijas izstrādi; 

5) Diskusija par animācijas potenciālu LMA studiju programmās. 

 

1. jautājums. Dārta Purvlīce prezentē Padomei Digitālo transformāciju pētījuma iegūtos 

datus. 

Dārta Purvlīce prezentē Padomei Digitālo transformāciju pētījumā iegūtajos datus. Padomē noris 

diskusija par iegūtajiem datiem. Padomes priekšsēdētājs V. Ernštreits rosina Padomi turpmākajās 

sēdēs aicināt LMA rektorātu uz sarunu un lemt par profesionāļu piesaisti digitālo transformāciju 

ieviešanai Latvijas Mākslas akadēmijā .  

 

2. jautājums. Diskusija par LMA ēkas Kronvalda bulvārī 4 apsaimniekošanu. 

Padomes locekle Zane Čulkstena rosina Padomē diskusiju par LMA ēkas Kronvalda bulvārī 4 

apsaimniekošanu. Noris diskusija par tālākajiem plāniem ēkas apsaimniekošanā. 

 

3. jautājums. Diskusija par datortehnikas iegādi LMA.  

Padomes locekle Zane Čulkstena rosina Padomē diskusiju par tehnikas iegādi LMA. Noris 

diskusija par iepirkumu procesiem un to iespējamo paātrināšanu.  

 

4. jautājums. Diskusija par LMA ilgtermiņa stratēģijas izstrādi;  

Padomes priekšsēdētājs V. Ernštreits rosina Padomē diskusiju par LMA ilgtermiņa stratēģijas 

izstrādi. Noris diskusija par tālāko plānu stratēģijas izstrādes procesā un darba sadalījumu. Padome 

vienojas turpināt šo jautājumu izskatīt nākamajā sēde, 2023. gada 9. janvārī. 

 

5. jautājums. Diskusija par animācijas potenciālu LMA studiju programmās. 

Padomes locekle Dita Rietuma iepazīstina Padomi ar ierosinājumu audzēt animācijas potenciālu 

LMA studiju programmās. Padomē noris diskusija par jaunu mācību priekšmetu vai programmu 

ieviešanas iespējām. Padome vienojas šo jautājumu izskatīt nākamajās Padomes sēdēs.  

Sēde tiek slēgta. 



 

Sēdi vadīja:  

LMA Padomes priekšsēdētājs V.Ernštreits 

 

Sēdi protokolēja: 

LMA Padomes sekretāre D. Purvlīce 

padome@lma.lv 
 


